
Oświadczenie złożone 

przez senatora Andrzeja Kamińskiego 

na 31. posiedzeniu Senatu 

w dniu 7 grudnia 2016 r. 

Oświadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra rozwoju i finansów Mateusza 

Morawieckiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

W czerwcu br. skierowałem do Szanownego Pana Ministra oświadczenie dotyczące braku 

wyeliminowania na przestrzeni lat problemu wyczerpywania się sumy gwarancyjnej w ubezpieczeniach OC, 

a w konsekwencji pozbawienia osób poszkodowanych środków finansowych niezbędnych do dalszego 

funkcjonowania. W treści zajętego przez Ministerstwo Finansów stanowiska w tej sprawie (pismo z dnia  

13 lipca 2016 r. znak: FN6.054.5.2016) poinformowano mnie o skierowaniu do PZU SA stosownego pisma 

zawierającego prośbę ministerstwa o przedstawienie stanowiska w tej kwestii wraz z rozważeniem 

zastosowania indywidualnych rozwiązań w poszczególnych sprawach. 

Proszę zatem o wskazanie, czy PZU SA był uprzejmy zająć stosowne stanowisko w sprawie,  

oraz o udostępnienie tegoż stanowiska. 

Andrzej Kamiński 

 


